
Referat af bestyrelsesmøde, 28. februar 2018 
 
Til stede: Niels, Elisabeth, Ellen, Christian, Bente (referat) 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra generalforsamling/siden sidst 
 
Til næste år inviteres repræsentant fra hver arbejdsgruppe med, til at give en kort opdatering på 
året der gik, og hvad der skal ske i det kommende år. 
 
Referatet er godkendt. 
 
2. Konstituering af bestyrelsen 
 
Formand: Christian Schulz 
Næstformand: Elisabeth Hansen 
Kasserer: Niels Vase 
Sekretær: Bente Jensen Ovesen 
Menigt medlem: Ellen Erichsen 
 
3. Opdatering på økonomien og antal medlemmer 
 
Medlemmer: Tages med på næste bestyrelsesmøde. Bente opdaterer medlemsliste. 
Økonomi: DKK 64.171,87 på foreningskontoen pr. 28. februar 2018. 
Opsparingskonto: DKK 33.373,08 pr. 28. februar 2018. 
 
Gammelt mobilepay (Danske Bank) lukkes pr. 1. marts 2018. 
SWIPP er lukket pr. 28. februar 2018. 
 
Annoncesalg til hjemmeside sørger Elisabeth for. 
Bente laver opslag til Facebook om medlemskab. 
 
4. Projekter 
 
- Allé – dræn 

o Der afsættes en dag til at grave grøft ud, for at lede overskydende vand væk fra søen 
o Det bliver formodentlig i begyndelsen af april – Niels siger til, når vi skal i gang 

 
- Hjertestarter – kursus, nye pads 

o Der skal indkøbes nye pads. Christian undersøger hvordan 
o Jette Jensen har henvendt sig om kursus i brug af hjertestarter, og det bekræfter 

Christian, at Borgerforeningen er interesseret i at annoncere osv. 
 
- Arbejdsgrupper – noget nyt 

o Storkelauget (Krølle og Gert Carstensen) skal have ordnet storkereden. Vi vil gerne, med 
storkelaugets OK, lave et opslag på Facebook om, at Højst Sogn nu har et storkelaug, 
og at evt. interesserede kan melde sig under fanerne. 

o Fællesspisning – skal de genoplives? Måske en grillaften i løbet af sommerperioden?  
 
- Nye arbejdsgrupper (flagallé, Allé, storkelaug osv.) 

o Flagallé – opsætning og nedtagning af flag 
o Allé - forårsrengøring 
o Storkelaug – til pasning af storkereden i Alléen 

 
Skal der laves opslag til Facebook om at folk gerne må melde sig. 

 



- Skilt til grenplads 
o Vi genbruger skiltet fra Æ Høkke til at lave et skilt om, hvad grenpladsen skal/skal ikke 

bruges til. 
o Christian kontakter PerSang om tilbud. 

 
- Danmarkssamfundet? 

o Salg af flag på vegne af Danmarkssamfundet. 
o Vi skal have indrammet diplomet fra Danmarkssamfundet. 

 

5. Evt.  

Spejderne afholder påskehygge om lørdagen, og Borgerforeningen donerer påskeæg. 

Sæd-Ubjerg Lokalråd har henvendt sig om muligheden for at vi deltager i 4+ dagene op til Tønder 
Festival, hvilket vi siger ja tak til. Der er nævnt muligheden for at arrangere ”Hammerslag”. 

Landsbyloppemarked – vi lægger opslag på Facebook, om der er stemning for at der bliver 
arrangeret et landsbyloppemarked. 


